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Peter Stassen nieuwe 
voorzitter OTTC 
 

 
Op maandag 3 juli is Peter Stassen aangetreden als nieuwe 
voorzitter van OTTC. Daarmee wordt het voornemen, 
aangekondigd en door de leden goedgekeurd op de ALV 2022, 
omgezet in de daad. Chris van de Wetering is daarmee 
afgetreden als ad-interim voorzitter, hij blijft echter wel binnen 
het bestuur en gaat daar de post "evenementen" voor zijn 
rekening nemen. Peter liep al een tijdje mee in het bestuur als 
waarnemer en heeft daarmee een vliegende start kunnen maken 
met zijn voorzitterschap. Het bestuur van OTTC bestuur nu dus 
weer uit vijf personen: 
 
Peter Stassen - Voorzitter 
Marja van de Peppel - Secretaris 
Arjan Verhagen - Penningmeester 
Martin Kerstholt - Ondersteuning 
Chris van de Wetering – Evenementen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Van de (nieuwe) 
voorzitter 

 

 
Zoals elders vermeld heeft OTTC per 3 juli j.l. een nieuwe 
voorzitter namelijk ondergetekende: Peter Stassen. 
Waarom per 3 juli? Omdat ik eerst met (vervroegd) pensioen 
wilde zijn, voordat ik echt tijd vrij kan maken voor OTTC. Tot die 
tijd heeft Chris van de Wetering als voorzitter ad interim de zaken 
waargenomen.  Waarvoor mijn grote dank. 
In de afgelopen jaren is er door het bestuur een goede 
organisatie neergezet, die met hulp van de diverse commissies 
onze vereniging in goede banen leidt. Dat zal niet veranderen. We 
hebben die structuur nodig, zeker nu de vereniging weer aan het 
groeien is! 
Ik hoop ook zelf weer een balletje te kunnen slaan en daarmee 
vaker aanwezig te zijn op de dinsdagen en woensdagen.  Als er 
zaken zijn die de aandacht van het bestuur nodig heeft, laat het 
mij weten.  
Peter 
 

 
ALV 2023 
 

 
De Algemene Leden Vergadering ALV wordt dit jaar gehouden op 
dinsdag 24 oktober vanaf 19:30 in de kantine van OTTC. Het 
bestuur legt op deze avond verantwoording af over het gevoerde 
beleid. Het bestuur nodigt ieder lid uit om op die avond deel te 
nemen aan de vergadering en zo mee te beslissen over de 
toekomst van OTTC. 
 

 
Voortgang 
energiekosten 

 

 
De financiële commissie heeft wederom de kosten voor energie 
doorgelicht. In ons vorige bericht gaven we aan dat de situatie 
verder verslechterd was, we zouden  en dat we eventueel nog 
3000 EUR extra nodig hebben. De communicatie vanuit onze 
energieleverancier is erg verwarrend geweest, kosten bleken 
ineens veel lager uit te komen. De situatie is dus verbeterd, naar 
alle waarschijnlijkheid hebben dit extra bedrag niet nodig. Er is 
zelfs kans dat we minder dan het begrootte bedrag nodig zullen 
hebben. Het streven was, en is nog steeds om een sluitende 
begroting te blijven houden en om komend jaar geen 
energietoeslag in de contributies op te nemen. Op de ALV in 
oktober zal het definitieve resultaat bekend worden gemaakt door 
het bestuur. 

 

 
Energie minimalisatie 
 

 
De accommodatie commissie is druk bezig geweest met het 
verminderen van de kosten die OTTC heeft voor gas en licht. De 
vervanging van de huidige ketel door twee nieuwe ketels is aanstaande. 
Voorts wordt er gewerkt aan het plaatsen van een isolatiewand in de 
kantine. We zullen na de plaatsing daarvan overgaan op elektrische 
verwarming en zo nog meer rendement halen uit onze zonnepanelen. In 
de avonduren zal een elektrische blower zorgen voor de nodige 
verwarming. Die blower zal gebruik maken van het exces 
aan elektriciteit dat we via onze zonnepanelen opwekken. 
  

 
 

 
Rabobank subsidie 
energie minimalisatie 
 

 
We hebben een toezegging van de Rabobank gekregen voor 1000 
euro subsidie die gebruikt moet worden voor 
energieminimalisatie. Sjef den Otter spotte de mogelijkheid 
daartoe en heeft voor OTTC de zaak in gang gezet. Het bestuur is 
hem daar zeer erkentelijk voor. Het is een uitstekend voorbeeld 
van hoe we met zijn allen een vereniging vormen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Deelname aan FITR 
festival 
 

 
In het kader van de ledenwerving heeft OTTC deelgenomen aan 
het FIT festival in de stad. Op dit festival presenteerden de 
sportscholen van Oss zich aan het brede publiek. OTTC mocht als 
enige vereniging aansluiten en zich presenteren met een stand en 
twee tafels. Gedurende de dag hebben kennismakers kunnen 
onze sport kunnen proberen. Aan het eind van de dag hadden er 
zich 4 serieuze gegadigden gemeld. Eén daarvan is al op een 
dinsdagavond verschenen, deze persoon kwamen met zijn partner 
kijken en deelnemen. Het FITR festival wordt volgend jaar weer 
georganiseerd, OTTC zal ook dan weer deelnemen. 
 

 
Het honderdste lid 

 

 
We zitten qua ledenaantal weer in de lift omdat we de groei weer 
te pakken hebben. Vanaf het dieptepunt van 78 leden zijn we 
inmiddels weer gegroeid naar 96 leden. Help mee om te zorgen 
dat we weer boven de honderd leden komen. Kijk of je in je 
omgeving iemand enthousiast kan maken om te komen proeven 
aan de verenigingen en wie weet lid te worden. Zodra we de 
honderd leden bereiken zullen we dat gepast gaan vieren. Vele 
handen maken licht werk!  
 

 
AED training 
 

 
De oproep om deel te nemen aan de komende AED training heeft 
grote respons gehad. Er hebben zich bij het bestuur 24! leden 
aangemeld die geïnteresseerd zijn om deel te gaan nemen. In 
samenwerking met JBR Arbo Advies Opleidingen zullen in 
september in de avond één of meerdere sessies georganiseerd 
gaan worden. Deelnemers worden geïnformeerd op het moment 
dat de trainingsavond(en) vastgesteld zijn. 
 

 
BBQ 

 

 
We gaan weer van start met het organiseren van allerlei 
activiteiten, daar kan de jaarlijkse BBQ natuurlijk niet bij 
ontbreken. Op 17 september zullen we weer een gezellige middag 
/ avond organiseren. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij 
Chris van de Wetering. Het leukste is het natuurlijk als we met 
een grote afvaardiging van alle leden deelnemen. Komt allen. 
 

 
Competitie 
 

 
De voorlopige teamindeling is doorgegeven aan de NTTB. In 
eerste instantie waren het 5 senioren teams en 2 jeugdteams. 
Aangezien er nog meer spelers bijkwamen, is in overleg met team 
2 besloten deze op te splitsen. Daardoor is er nog een 6e team 
bijgekomen bij de senioren. Zodra bekend wordt wanneer de 
wedstrijden beginnen, laten we het jullie weten. Op onze eigen 
site staat de voorlopige indeling voor de senioren en de jeugd 
zoals die nu is doorgegeven. 
 


